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 MR-vergadering donderdag 30 november 2023 
 
 

 
 
 
 
 
 
           

 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Om 20.00 uur opent de vicevoorzitter de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De agenda wordt zonder 
wijzigingen vastgesteld. 
 
2. Meerjarenbegroting 2024-2027 (ter advies)  
Keimpe geeft uitleg over de achterliggende keuzes voor de komende jaren. De keuzes komen met name voort uit het 
schoolplan 2024-2027, waarin de MR ook is meegenomen. Hij beantwoordt de vragen van de MR.  
De MR geeft positief advies. 
 
3. Schooljaarplan 2023-2024 
De teamleden geven een update over zaken die de afgelopen maanden zijn gebeurd en wat de stand van zaken is. 
Onderwerpen zijn o.a. werken aan het automatiseren, bewegend leren, Kijken in de Klas, IPC. 
Gerwin: loop je niet het risico dat IPC een soort vergaarbak wordt voor alles wat niet ‘rekenen en taal’ is? Wordt het 
daardoor niet te tijdrovend voor de leerkrachten? 
Antw.:  IPC is inderdaad niet een kant en klaar boek met opdrachten. Het team moet vanuit het gekozen thema van 
alle vakken de bijbehorende lessen zelf maken. Dat is aan de ene kant fijn omdat je zelf de keuzes kunt maken, aan 
de andere kant is dit wat het zo tijdrovend maakt. Met name voor nieuwe leerkrachten kost dit veel moeite en tijd. 
Tijdens de tweedaagse studiedagen in november is er uitgebreid gesproken over IPC. 
Leerlingen zijn overigens heel enthousiast over IPC. Ook de IPC-cursusleiders zijn erg enthousiast hoe IPC op het 
Slingertouw wordt vormgegeven.  
Wendy: ziet 2% verzuim staan als doel, is dat realistisch? 
Monique: Dat lijkt inderdaad vrij laag en ouders zien het misschien niet direct, maar er is wel degelijk verzuim. 
Omdat op school veel gebruik gemaakt wordt van zgn. administratieve dagen, kunnen leerkrachten die zo’n 
administratie dag hebben, invallen bij onverwachte ziekte van een collega. Op die manier zijn er niet veel invallers 
nodig. Nadeel is wel dat er meer druk komt op het eigen team omdat die administratiedagen zijn bedoeld om de 
werkdruk te verminderen. 
Feline: bovenschools is er een werkgroep Vitaliteitsbeleid in het leven geroepen die ervoor wil zorgen dat de 
werkdruk niet te hoog wordt. 
 
4. Mededelingen school 
Lief en leed personeel 
Feline geeft een update over de aan- en afwezigheid van teamleden. 
Groepsgrootte kleuters 
Directeur is bezig om een extra groep te krijgen bij de kleuters. De kleutergroepen zijn best wel groot en er komen 
ook nog veel kleuters bij. Er zal zo snel mogelijk gecommuniceerd worden met de ouders als er nieuws is over dit 
proces en over de keuzes die gemaakt moeten worden. 
Gerwin: dat wordt dan ook iets voor de MR om te adviseren wat zij de beste keuze vinden qua groepsgrootte. 
Actie Jelmar 
Jelmar uit groep 7 heef een actie op touw gezet om zoveel mogelijk geld op te halen voor Kika. In de week van 18 
december zullen de leerlingen én het team in korte broek op school komen. De Heerenveense Courant heeft er al 
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aandacht aan besteed, Maarten van der Weijden heeft een filmpje ingesproken voor Jelmar en ook het 
Jeugdjournaal wil er aandacht aan besteden. 
De MR wil graag ook een storting doen. Alied zal contact opnemen met de OV om dit gezamenlijk op te pakken. 
 
5. Ingezonden brief ouder d.d. 11-11-2023 
Brief betreft het aantal studiedagen team/vrije dagen leerlingen in een schooljaar. De briefschrijver vindt de dagen 
te kort op elkaar en te veel geclusterd. 
Monique geeft uitleg waarom de tweedaagse dit jaar na de herfstvakantie viel i.p.v. daarvoor. Aan het aantal vrije 
dagen in een schooljaar valt niet te tornen. De data zijn gecommuniceerd met ouders en de MR heeft positief advies 
uitgebracht over deze data. Gerwin zal haar dit antwoorden. 
 
6. Speerpunten 
Ouderavond, wanneer en welk onderwerp? 
Besloten wordt tot een thema ‘mediawijsheid/social media’. Er zal informatie worden ingewonnen bij Zit met Pit 
(door Wendy) en bij Gijsbrecht van Doorn (door Jelske). Aan de hand van deze informatie zal een datum worden 
geprikt. 
 
7. Ter vaststelling 

• Notulen MR-vergadering 21-09-2023 
Gerwin: n.a.v. punt 7 ‘drukte op het schoolplein’, is dat besproken en is er wat aan gedaan? 
Feline: het is besproken en dat heeft zeker geholpen, maar gaandeweg blijven er toch weer meer ouders te staan. 
Teamleden blijven ouders erop wijzen dat het echt niet nodig is dat ouders meekomen in school met het kind. 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. Ze zullen op ouderportaal en website worden gepubliceerd. 
 
8. GMR 
Maandag 5 februari 2024 is er een thema-avond. Ieder GMR-lid kan één MR-lid meenemen.  
Het thema zal in de HR-sfeer en ouderparticipatie liggen. 
Wendy geeft aan dat zij hier belangstelling voor heeft. 
 
9. Rondvraag 
Petra: gaat de MR nog iets doen met de social media? 
Antw.: Jelske zal foto’s en een kort voorstelstukje van de oudergeleding verzamelen en dat sturen naar Ilona 
Hoeksma voor plaatsing op Facebook en Instagram. 
 
10. Sluiting 
Om 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. 


